
 

Aan de gemeenteraadsleden 
Els Baeten, schepen 
Marc Boogers, schepen 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 
Kris Vreys, IOK 
Maarten Baeyens, mobiliteit 
Karolien Van den Broeck, mobiliteit 
Steven Mateusen, Wegen en riolering 
Patrick Diels, Milieu en Groen 
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Commissie 4 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 4.  Deze vindt plaats op woensdag 2 
oktober  2019 om  19:30  uur in zaal ’t Hert van het Stadskantoor. 
 
Agenda: 
 
Openbare zitting 

 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 Hervorming centrummanagement 

 Algemene Vergadering IOK en IOK Afvalbeheer 

 Algemene Vergadering Pidpa 

 Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer 

 Zone 30: evaluatie en uitbreiding 

 Toelichting bovenlokaal functioneel fietsroutenetwerk 

 Bufferbekkens / werken Stadspark 

 Vraag van raadslid Peter Janssens: 

 Al jaren kampen we in Turnhout met het probleem van zwerfvuil en sluikstorten. De 
jongste twee jaar is dit alleen maar toegenomen. Vuilbakken zitten boordevol met afval 
dat daar niet thuishoort: pizzadozen, plastic zakjes, glazen bierflesjes,...  
Daarnaast stellen we vast dat in donkere straten en aan de befaamde glasbollen 
letterlijk aan sluikstorten wordt gedaan. Het vuil hoopt zich vaak op. Het verbaast 
niemand meer dat er zelfs oude diepvriezers, kasten e.d.m. achtergelaten worden. 
Tenslotte stellen wij vast dat heel wat eigendom van de overheid vernield wordt. Zo 
worden metalen paaltjes, verkeerspalen en borden wel eens uit de grond gerukt en 
achtergelaten op de grond, in perkjes, in vuilbakken of zelfs in de vijver van het kasteel. 
Het vandalisme neemt bijwijlen drieste proporties aan. 
Burgers stellen zich vragen waarom ze nog gemeentebelastingen moeten betalen. Onze 
burgers hebben hun bedenkingen over NET TURNHOUT. Ze maken zich terecht 
enorme zorgen over onze stad die steeds meer verloedert. 
Dit kost onze stad veel geld dat normaal voor betere doeleinden kan gebruikt worden.  
Wat onderneemt de stad concreet om sluikstorten en vandalisme tegen te gaan? 
Zijn er het voorbije jaar hieromtrent PV's opgesteld? 



Worden daders die geïdentificeerd worden daadwerkelijk vervolgd? Hoeveel in 2018 en 
2019? Welke is de strafmaat in dergelijke gevallen? 

 Punten agenda gemeenteraad 

 Uit het college 
 
Besloten zitting 

 Stand van zaken Vervoerregio Kempen 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Wannes Starckx 
Commissievoorzitter 


